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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli választ igénv18 kérdés !

dr. Kővér László
az Országgyűlés elnöke részére
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Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésrő l szóló 2012 . évi
XXXVI . törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló
10/2014. (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani dr. Seszták
Miklós nemzeti fejlesztési miniszterhez, minta közlekedésért felelős kormánytagho z

„A Gemenc Expressz december 15-е után is megáll majd Tolпáп P”

címmel, amelyre а választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr !

Az Országgyű lés Tolna megyei képvisel őjeként helyi lakosoktól értesiiltem arról, hogy december 15 -
étől érvényes új vasúti menetrend szerint aBaja –Budapest-Keleti pályaudvar vonalon közlekedő
Gemenc Expressz (838 sz.) nem fog megállni Tolna-Mözs állomáson . Ez а reggel 7 .10-kor iпdи ló
vonat biztosítja az egész kistérség egyetlen közvetlen vasúti összeköttetését a fővárossal . А jelenlegi
menetrend visszaindulás időpontja tekintetében is megfelel ően biztosítja а térség elérhetőségét (a
Gemenc Expressz 17 .05-kor indul Budapest-Keleti pályaudvarról Bajára) .

Tolna 12 ezer lakosú város, járási székhely, és ami а legfontosabb, а térség közlekedési csomópontja.
Ezért а közvetlen vasúti összeköttetés megszüntetése az egész kistérség vasúti megközelíthet őségét
jelentősen megnehezítené, és lehetetlen helyzetbe hozná а munkavégzés vagy tanulmányok folytatás a
miatt rendszeresen Budapestre utazó helyi lakosokat .

Tolna megyében а Gemenc Expressz vonala mindössze három várost érint. Álláspontom szerint
elfogadhatatlan, hogy а vonatot éppen az egyik városi megálló kiiktatásával akarják gyorsítani .

Kérdezem tisztelt Miniszter Urat, igazak-e а Gemenc Expressz mene trendjének változásáról szóló

hírek? Ha igaz beavatkozik-e Miniszter Úr а döntés megváltoztatása érdekében ?

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2014. november 13 .

országgyű lési képviselő
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